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Referat FAU-møte Rå skole 06.12.2023  
 
Klasse  Representant  Rolle  Til stede  Sendt   
Rektor  Marianne Ingebrigtsen  Rektor   X  X 
8. trinn 
8A  Merete Iversen  Elevkveld  X  X 
8B  Bogna Aadnevik       X 
8C  Werner Øvretveit  Medlemsutvalget Natteravnene  X  X 
8D  Pia Rønningen       X 

8E  Linn Angelfoss  
Thomas Løland Nestleder, Facebook  X  X 

9. trinn 

9A  Kine Mjaatvedt Bjørge  
(Ny Hilde Ridderseth) Stedfortreder Leder FAU, referent  X   

X 

9B  Ranveig Nygaard Bjørk  
(Ny Tora Sofie Harr) Elevkveld   X  

 X 

9C  Anne Klarise Namtvedt  
(Ny Jane Bore Sandal) Foreldreforedr, Medlemsutv. Natteravnene  X   

X 

9D  John Kaspersen  
(Ny Ukjent) Klubb Råjale   X  X 

9E  Øystein Kirkebø  
(Ny Monica Oppedal) Foreldreforedrag   X   

X 
10.trinn 
10A  Anne Kristin Nygaard  Natteravnene, dialog med Centrum  X  X 
10B  Hege Fjeld  Innkallingsansv.  Natteravnene    X 
10C  Espen Rostrup  Leder  X  X 
10D  Astrid Fjeldstad  Klubb Råjale, Medlemsutv. Natteravnene   X  X 
10E  Heidi Durhuus      X 

 
 

Agenda;  
1. Velkommen 
2. Informasjon fra rektor 
3. Kvalitetsoppfølging 
4. Endringer i FAU-sammensetning fra januar 2024 
5. Elevkveld – oppsummering 
6. Status fra gruppene/aktiviteter 

a. Facebook 
b. Natteravn 
c. Skoleball 
d. Foreldreforedrag 
e. Trafikalt grunnkurs – Centrum trafikkskole 

7. Økonomistatus 
8. Evt. oppfølgingssaker 
9. Aktiviteter våren 2024 
10. Eventuelt 
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1) Velkommen 
2) Gjennomgang av møteinnkalling og opprop 

 

3) Informasjon fra rektor 
• Skolen er nå på vei inn i julemodus og det fokuseres på å skape kos og hygge. 
• Ingen ny informasjon om byggestart – trolig etter jul, men før selve arbeidet igangsettes er det 

en del forarbeider som må gjøres. 
• Internt jobbes det med å løse utfordringer som oppstår i forbindelse med byggearbeidene. Det 

jobbes med tilbud for elevene både inne og ute. Det største savnet blir nok ballbingen, som 
brukes mye i friminuttene. Aulaen kan brukes av 10. klasse, mens gymsalen vil rulleres på. 
Må trolig åpne opp klasserommene og tillate at elevene oppholder seg der i friminuttene. 
Vurderer å korte ned storefri. 

• Besluttet at «Håpet» skal få støtte fra elevaksjonen som gjennomføres før jul. 
Denne støtter gatebarn i Brasil.  

• Elevkveld: Vært i kontakt med utekontakten - det var mange på utsiden under arrangementet. 
Noen elever, som hadde vært i kontakt utekontakten, hadde ytret ønske om at det kunne vært 
noen arealer inne som var litt mer adskilt eller hadde dempet belysning. 

• Flere elever brukes buss når de skal ha gym på Zinken. Trolig flere som ikke betaler.  

4) Kvalitetsoppfølging 
Rektor, leder og nestleder skal på samling i januar. Selve kvalitetsoppfølgingen satt til tirsdag 9. april. 
Der deltar representanter fra FAU, elevråd og representanter fra skolen. PPT blir også invitert. 
Rektors oppdrag er her å formidle oppdraget til FAU. 
Dette bør forberedes i FAU slik at de representantene som deltar også bringer med informasjon fra 
øvrige representanter og ev. andre foreldre. 

5) Endringer i FAU-sammensetning fra januar 2024 
Representantene fra 9. klasse er nå ferdig med sin periode nå. Navn på nye representanter som 
overtar januar 2024 er ført inn i oversikten i begynnelsen av referatet.  
Representantene som nå slutter, ble oppfordret til å kontakte nye representanter og gjøre dem 
oppmerksomme på neste møte 3. januar. 

6) Elevkveld – oppsummering 
Det var mange elever som kom innom. Mange foreldre hadde bakt - og som tidligere fungerte kakene 
som et godt trekkplaster. Ting fungerte generelt godt, og elevrådet styrte musikken og ordnet med 
Kahoot. Imidlertid var det ingen som danset. 
Veldig få som spiller spill, så det nok ikke noe poeng å legge dem ut på bordene. Ved neste 
arrangement kan man heller ha et depot hvor de som ønsker kan hente. 
Kafeen ble flyttet ut ved trappen, det fungerte bra. 
Vaktene hadde få utfordringer, men Gymsalen var ikke låst. Det var noe hasjrøyking rundt barnehagen 
utenfor skolens område. 
Veldig mørkt i sydlige delen av skoleplassen, vaktene måtte der bruke lykter for å se. 
Positivt at alt er gratis.  
Økonomisk: Det kom litt over kr 8000 inn på Vipps og kr 5000,- i sponsing fra Lagunen.  
Ranveig har en del dokumenter som kan ha relevans for senere arrangementer. Hun sender disse til 
Espen.  

7) Status fra gruppene/aktiviteter 

Facebook 
Ikke representant til stede. 
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Natteravn 
Elisabeth Hansen sitter i styret for Natteravnene og har vært kontaktperson for FAU.  

Skoleball 
Det må velge en koordinator blant 10. klasse foreldrene i januar som oppretter kontakt med elevrådet. 

Foreldreforedrag 
Begge ansvarlig slutter nå til jul og det må velges to nye ansvarlige i januar. 
Det skal arrangeres et foreldrefordrag i sommerhalvåret. 

Trafikalt grunnkurs – Centrum trafikkskole 
Kontaktperson ikke til stede. 

Klubb Råjale 
John slutter nå til jul. Ny representant i 2024 fra en av de nye fra 9. klasse. 
Skulle egentlig vært et arrangement i slutten av november, men det ble avlyst.  
 

8) Økonomistatus 
Fortsatt Helge Austbø som har disposisjon over kontoen.  
Må sørge for at John får administrasjonsrett. Dette må man ha for å kunne gi andre disposisjon. 
Fortsatt Kjetil Hopen som står med administrasjonsrett hos banken. 
Kr 52 000,- på kontoen. Kommer inn kr 15 000 i tillegg fra Ildsjelfondet.  
John slutter nå i FAU og det må velges ny økonomiansvarlig. Trolig må flere tidligere ansvarlige 
involveres slik at vi kan få ryddet opp i rettigheter og disposisjon. 

9) Evt. oppfølgingssaker 
Brønnøysundregisteret er ikke oppdatert. En del av aktiviteten som FAU har – og midler det søkes om 
– krever organisasjonsnummer.  

10) Aktiviteter våren 2024 
Gjennomgang av årshjul.  
Foreldreforedrag må legges inn til våren. 
Ta stilling til om det skal arrangeres elevkveld på våren. 

11) Eventuelt 
Juleavslutninger i klassene. I mange klasser har dette falt helt ut etter pandemien, men andre har hatt 
arrangement for elever og lærere eller kun foreldre.  
 
 

Neste møte: 
Onsdag 3 januar 


